
 
 

HKCA Members Self-Testing Kit Registration 

香港廚師協會快速測試套裝會員登記 

These self-testing kits are the generous offer from our partner LKK 

感謝協會伙伴李錦記的慷慨支援 

Registration (can use English or Chinese) by 2022-3-8 Tuesday Midnight 

請請於 3 月 8 日星期二午夜 12 時前登記 (可使用中文或英文填寫) 

Please note the following 請注意以下: 

1. 5-10 kits will be distributed to each registered member (depends on the number of 

responses) 按回應情況每位登記會員可安排 5-10 套 

2. In case you have your family member or friend to come to collect, they need to quote 

your name 若由家人或代表代領, 請現場提供你的姓名 

3. You or your assigned person must collect at the appointed period of time at your 

selected location 你或你的代表必須於指定時間段到選定地點領取, 過時不候 

Your Collection Location & Time Period 你選擇的領取地點及時段 

Date of Collection:  2022-3-10 Thursday 星期; Collection Point is outside the station, not inside. 

請留意領取地點是在站的外圍, 不是在站入面 

1. KLW 九龍區: 7pm-8pm, outside Prince Edward MTR Exit B2, 九龍 太子站 B2 出口外 

2. HK 香港島: 7pm-8pm, outside Airport Express Station in Central 香港島中環機鐵站外 

3. NTN 新界北: 9pm-10pm, outside Long Ping Station Exit A, 朗屏西鐵站 A 出口外 

4. NTE 新界東: 8pm-9pm, outside Hang On Station Exit B, 馬鐵恆安站 B 出口外 

Collection Point Contact 領取點負責人: 

KLW 九龍區 Chef Sum 徐偉森 +852 9101 8317 

HK 香港島 Chef Ringo 陳永雄 +852 9271 4720 

NTN 新界北 Chef Ben 陳智斌 +852 9266 7507 

NTE 新界東 Chef Gary 曾耀強 +852 9640 5713 

Enquiry 查詢: WhatsApp Anita 鄭瑋青 +852 9302 6483 

Link for Registration 登記連接:  https://forms.gle/a6hxBe87ShrcA1Xe6 

 

Be positive, stay safe and healthy! 

 

With culinary regards, 

Hong Kong Chefs Association 
 

https://forms.gle/a6hxBe87ShrcA1Xe6

